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L’executiu va acordar ahir, en la 
reunió del consell de ministres, 
l’adjudicació definitiva dels tre-
balls corresponents a la quarta 
fase de l’obra del túnel dels Dos 
Valires a l’UTE formada per 
Copsa i Indra Sistemes SA per 
un import de 19,1 milions d’eu-
ros, segons va anunciar el minis-
tre d’Economia i Finances, Pere 
López, que va explicar que el 
termini d’execució dels treballs 
serà de quinze mesos.

Concretament, aquesta quar-
ta fase dels treballs, que segons 
va explicar el ministre es finan-
çarà pel mètode alemany –és a 
dir que es paga al final de l’obra 
un cop els treballs s’han exe-
cutat–, és la corresponent a les 
instal·lacions del túnel i inclou 
aspectes com l’enllumenat i els 
sistemes de seguretat i d’extra-
cció de l’aire, entre d’altres.

D’altra banda, i pel que fa al 
tram d’obra paralitzat després 
del tràgic accident del 7 de no-
vembre passat, López va avan-

çar que en les setmanes entrants 
arribaran a la Batllia tots els 
informes pertinents i que serà 
llavors quan es prendrà les de-
cisions “escaients”.

nous crèdits
El consell de ministres també va 
aprovar fins a divuit projectes 
de llei de crèdit extraordinari 
i de suplements de crèdit per 
un import total de 15,1 milions 
d’euros.

Entre els nous textos que es 
portaran al Consell General des-
taca el d’una partida de 154.916 
euros per finançar fins a sis noves 
incorporacions al departament 
de Justícia, una de 2,6 milions 
per fer front a les subvencions a 
les federacions i clubs esportius 
i una tercera de 6,3 milions per 
a diferents inversions del SAAS 
destinades a millorar els equipa-
ments del centre hospitalari.

Així mateix, es preveu 2,6 mi-
lions d’euros més per a la millo-
ra de la CG-2 i la creació d’una 
rotonda a l’entrada de Canillo a 
la zona de Peracaus. 

El Govern adjudica la quarta fase 
dels treballs al túnel dels Dos Valires
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L’executiu aprova 18 crèdits extraordinaris i suplements per un valor de 15,1 milions 
tati masià

el ministre d’economia i Finances, Pere lópez, va exercir ahir de portaveu.

les eleccions al consell de la cAss 
seran el 28 de juny

L’executiu va donar ahir llum verda al decret de convocatòria de 
les eleccions al consell d’administració de la Caixa Andorrana de 
Seguretat Social (CASS), que tindran lloc dos mesos després de 
la seva publicació al BOPA, segons va recordar el ministre d’Eco-
nomia i Finances. Així, i com que no hi haurà un BOPA especial 
abans de dimecres vinent, els comicis tindran lloc el 28 de juny.

llum verda 
a la comissió 
nacional per 
a la igualtat 

Tal com ja havia anunciat 
dimarts, l’executiu va donar 
ahir el vistiplau al decret de 
creació de la comissió na-
cional per a la Igualtat, que 
ja podrà començar a tre-
ballar la setmana vinent un 
cop es publiqui el decret en 
el BOPA. L’òrgan compta-
rà amb representants dels 
departaments de Benes-
tar, Salut, Treball, Joven-
tut, Educació i del ministeri 
d’Interior, així com dels co-
muns, a més d’un represen-
tant de la Fiscalia General i 
un altre de la Batllia. A més, 
segons va explicar López, el 
Raonador del Ciutadà i els 
grups parlamentaris seran 
convidats a participar-hi.

L’eurodiputada i copresidenta 
del Partit Verds Europeus, Mo-
nica Frassoni, visita aquests dies 
el país amb la intenció de fer un 
informe que serveixi perquè en 
la reunió que el partit ha de tenir 
al mes d’octubre a Estònia es pu-
gui avaluar l’entrada dels Verds 
d’Andorra a la formació euro-
pea. Perquè aquesta entrada es 
faci efectiva caldrà la votació 
favorable de dos terços del con-
sell. Frassoni va manifestar ahir 

que els Verds Europeus volen 
tenir més representació de l’est i 
del sud d’Europa i que per això 
seria positiu que el partit del 
Principat entrés a formar part de 
la formació. D’aquesta manera, 
la resta de partits també podri-
en conèixer la realitat andorrana 
i els Verds d’Andorra podrien 
beneficiar-se d’un suport més 
gran. Actualment la formació 
compta amb 55 diputats al Par-
lament Europeu. 

Frassoni va destacar que 
un dels aspectes que ha pogut 

constatar és la diferència que hi 
ha entre el nombre de persones 
que viuen al país i les que poden 
votar, i també va remarcar que 
en l’agenda un dels punts prio-
ritaris hauria de ser la millora 
dels drets socials. Tot i així, es va 
mostrar optimista amb aquesta 
millora.

Antònia Escoda, de la seva 
banda, va exposar que des de 
la creació dels Verds d’Andor-
ra sempre han tingut una clara 
visió europeista i, de fet, des 
del 2005 són observadors. “Ara 

creiem que ha arribat el moment 
que siguem membres de ple 
dret”, va concloure.

Per la seva banda, Jael Pozo 

va explicar que en determinats 
aspectes, com les proves mèdi-
ques, s’ha fet arribar suggeri-
ments al Parlament Europeu. 

Els Verds optaran a entrar a la 
formació europea a l’octubre
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els Verds han rebut la visita de Frassoni.


